
Συνάντηση χθες του ΕΤΕΚ ]ΐε την ηγεσία του ΟΑΥ

Βοήθεια για λογισμικό
>   Το ΕΤΕΚ αναμένεται να εκφράσει σήμερα δημόσια τις θέσεις του για το λογισμικό του ΓεΣΥ.

Τεχνοκράτες αναφέρουν ότι οκτώ χρόνια μετά τα δεδομένα έχουν αλλάΕει πολύ
ΧΡΥΣΤΑ ΝΤΖΑΝΗ

Ενημέρωση για τις πτυχές
και τις τελευταίες εΕελίΕεις
σχετικά με το λογισμικό του
ΓεΣΥ έλαβε χθες το ΕΤΕΚ,

κλιμάκιο του οποίου συναντήθη
κε με την ηγεσία του Οργανισμού
Ασφάλισης Υγείας.
Η συνάντηση ήρθε κατόπιν αιτή

ματος του ΕΤΕΚ, το οποίο είδε με προ
βληματισμό τα δημοσιεύματα του Τύ
που το τελευταίο διάστημα, στα οποία
εκφράζονται ενδοιασμοί για το γε
γονός ότι ο ΟΑΥ πρόκειται να λάβει
τις τελικές προσφορές από τις δύο
εταιρείες με τις οποίες βρίσκεται σε
ανταγωνιστικό διάλογο τα τελευταία
οκτώ χρόνια. Ερωτηθείς σχετικά, ο
γενικός διευθυντής του ΕΤΕΚ Χρι
στόδουλος Χατζηοδυσσέως επιφυ
λάχθηκε να σχολιάσει τις εντυπώσεις
που αποκόμισε το Επιμελητήριο, ενό
ψει της ανακοίνωσης που πρόκειται
να εκδοθεί σήμερα από το ΕΤΕΚ.
Ωστόσο, τεχνοκράτες με τους οποί

ους μίλησε ο «Π» επισημαίνουν με
νόημα πως κάθε διαγωνισμός διέ
πεται από κάποια χρονικά πλαίσια
που καθορίζονται στην προκήρυξη
του διαγωνισμού και εν προκειμένω,
η αρχική προκήρυξη της διαδικασίας
του διαγωνισμού για το λογισμικό
του ΓεΣΥ, τον Απρίλιο του 2007, είχε
θέσει το αρχικό χρονικό πλαίσιο του
ενός χρόνου. Στη συνέχεια, με την
πρόσκληση συμμετοχής στον αντα
γωνιστικό διάλογο και το «χρονο
διάγραμμα» του ΟΑΥ που συνόδευε
την πρόσκληση, είχαν τεθεί και τα

χρονοδιαγράμματα της διαδικασίας
με ημερομηνία κήρυξης λήξης του
ανταγωνιστικού διαλόγου και πρό
σκληση υποβολής προσφοράς περί
τα τέλη Αυγούστου του 2008. Έκτο
τε έχουν περάσει εφτά χρόνια.

Στο διάστημα αυτό μεσολάβησε η
οικονομική κρίση και η αγορά στον
κλάδο και της πληροφορικής έχει αλ
λάξει σημαντικά, τόσο σε επίπεδο το
πικό όσο παγκόσμιο, με πολλές εται
ρείες να έχουν διαλυθεί, συγχωνευ
θεί ή εξαγοραστεί. Με αυτά τα δεδο
μένα, ποσό σωστό είναι να προχω
ρήσει η διαδικασία με δύο συγκε
κριμένες εταιρείες και τους συνεργά
τες που υπέδειξαν πριν από οκτώ χρό
νια, τη στιγμή που σήμερα μπορεί να
υπάρχουν πιο εξελιγμένες εταιρείες
στον συγκεκριμένο τομέα με περισ
σότερη πείρα και με καλύτερες, πιο
συμβατές με τα σημερινά δεδομένα
και κατά πολύ φθηνότερες λύσεις;

ΆλλαΣαν οι εταιρείες
Προβληματισμός εκφράζεται και

για τους δύο και μοναδικούς υπο
ψήφιους προσφοροδότες, οι οποίοι
έχουν αλλάξει σημαντικά το στρα

τηγικό τους μοντέλο και τις επιχει
ρηματικές τους κατευθύνσεις και
στόχους τα τελευταία χρόνια. Δεν εί
ναι βέβαιο ακόμη αν οι δύο υποψή
φιες εταιρείες έχουν στο χαρτοφυ
λάκιο τους ανάλογες λύσεις αντα
ποκρινόμενες στο πλαίσιο του ση
μερινού μεγέθους και σκοπού του

έργου ή αν θα πρέπει να επιζητή
σουν άλλες λύσεις από τρίτους που
έχουν ήδη αναπτύξει τα τελευταία
οχτώ χρόνια τέτοιου μεγέθους λύ
σεις. Μήπως όμως οι τρίτες αυτές
εταιρείες θα μπορούσαν να προ
σφέρουν από μόνες τους πς λύσεις
αυτές φθηνότερα και χωρίς το «κα
πέλωμα» της τιμής τους από τους δύο
παραμείναντες υποψηφίους, σε πε
ρίπτωση που επαναπροκηρυχθεί ο
διαγωνισμός;
«Η συμμετοχή μόνο δύο εταιρει

ών στον διαγωνισμό πιθανόν να
αποβεί επιζήμια για το Δημόσιο και

προσφέρεται για πιθανή προσυνεν
νόηση στις τιμές, αφού οι δύο εται
ρείες γνωρίζουν ότι μόνο αυτές θα
είναι οι μοναδικοί ανταγωνιστές στη
διαδικασία. Και εδώ μιλούμε για αρ
κετά εκατομμύρια ευρώ», ανέφεραν
στον «Π» τεχνοκράτες του κλάδου
της πληροφορικής.
Από την πλευρά του, ο Οργανισμός

Ασφάλισης Υγείας επιμένει ότι η δια
δικασία που ακολουθήθηκε είναι κα
θόλα νόμιμη και συνάδει πλήρως με
την κείμενη νομοθεσία περί Δημο
σίων Συμβάσεων. Σε πρόσφατη ανα
κοίνωση του, ο ΟΑΥ ανέφερε ότι λή
φθηκαν υπ' όψιν οι απόψεις όλων
των εμπλεκόμενων φορέων, συμπε
ριλαμβανομένης της Ελεγκτικής υπη
ρεσίας, και κατέληξε ότι η διαδικα
σία όχι μόνο είναι νόμιμη, αλλά όπ
υπό τις περιστάσεις εξυπηρετεί με
τον καλύτερο δυνατό τρόπο το δη
μόσιο συμφέρον».

Ιτο διάστημα που
μεσολάβησε από
την κήρυ&ι του
ανταγωνιστικού
διαλόγου, η
οικονομική κρίση
και η αγορά στον
κλάδο και της
πληροφορικής έχει
αλλάΕει σημαντικά.


